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Afdeling. 61. Hals. 
Gl. Skansevej, Bøgevej, Lilleholm, Fjordparken, Lille Dybet, Idræts Allé og Søhesten  
    

Nørresundby, den 14.08.2023 

Vedr. ordinært afdelingsmøde. 
 
Mandag, den 21. august 2023 kl. 19.00 på Golfcaféen Normandshage 40,  
 
Forslag til behandling/afstemning under den fremsendte dagsorden pkt. 7. Indkomne forslag. 
 
 

Pkt. 7.1. Forslag til ændring i forretningsorden for afdelingsmødet i afdeling 61  
Afdelingen består, som bekendt, af 7 adresser, og det kan være formålstjenstligt, at alle 
adresser er repræsenteret i bestyrelsen.  
 
Begrundelse: Som beboer på Søhesten, kender jeg ikke noget som helst til bestyrelsen. Jeg 
kender intet til aktiviteter i bestyrelsen (afdelingen) og har intet kendskab til, hvad der foregår i 
afdeling 61.  
Hvis der var et bestyrelsesmedlem fra hver enkelt adresse (vej) i afdelingen, kunne man 
derigennem komme med idéer og tiltag til afdelingsaktiviteter.  
Valg og afstemninger  
 
Pkt. 11 ændres til følgende: 
Afdelingsbestyrelsen består af 7 medlemmer og 2 suppleanter. 
Alle valg til bestyrelsen er to årige, og der vælges 3 medlemmer på lige år og 4 medlemmer i 
ulige år. Suppleanter vælges for ét år. 
Det tilstræbes, at der ved valg af bestyrelsesmedlemmer vælges ét medlem fra hver vej i 
afdeling 61. 
 
Punkt 12 ændres til følgende:  
Afdelingsmødet har besluttet, at bestyrelsen efter afdelingsmødet konstituerer sig med 

følgende: Formanden, næstformand, kasserer og referent. 
 
Forslaget er indsendt af Judit og Henrik Hedelund Søhesten 49. 

 
Pkt. 7.2. Forslag til fordeling af rådighedsbeløbet til fællesbrug på adresserne (vejene)  
Jeg foreslår, at det rådighedsbeløb, som afdelingsbestyrelsen råder og disponerer over i årets 
løb, som hovedregel, splittes op i adresser (veje). (Der er 7 adresser (veje) i afdeling 61.)  
 
Der er et årligt afsat beløb pr. lejemål i afdelingen, som kan anvendes til aktiviteter, for at skabe 
sammenhold og godt naboskab. Da adresserne ligger ret langt fra hinanden, vil det være 
formålstjenligt, at hver adresse i afdeling 61 får tildelt det beløb, som svarer til antal lejemål.  
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Der skal selvfølgelig være midler til fælles arrangementer for alle adresser, så som 
afdelingsmøde m.v.  
Begrundelse: Det kan styrke og tilgodese nærdemokratiet. Man kan bedre lære hinanden at 
kende og dermed få et godt naboskab og styrke det sociale liv i nærområdet.  
Fælles arrangementer kan fremme dette kendskab og give et godt sammenhold og nabohjælp.  
Set i perspektivet af de geografiske afstande, synes det svært at samle beboere fra alle 

områder. (Kan ses i referater at der har været forsøgt.) 

Forslaget er indsendt af Judit og Henrik Hedelund Søhesten 49. 

 

Pkt. 7.3. Forslag om, at der i forretningsordenen tilføjes følgende i et nyt punkt:  
Bestyrelsens opgaver / kommunikation til beboere.  
Da der ikke er mulighed for at informere beboerne om kommende bestyrelsesmøde og 
referater m.v. ved opslag, skal der omdeles skriftligt materiale med oversigt om, hvornår der 
afholdes bestyrelsesmøder, og beskrivelse af, hvor man som beboer kan læse disse dagsordner 
og referater. Der skal endvidere ske skriftlig information ved fælles arrangementer. 
 
Begrundelse: 
Jævnfør Vedtægter for Sundby-Hvorup Boligselskab §18. hvor der i stk. 4 står  
Afdelingsbestyrelsen kan i en forretningsordenen træffe nærmere bestemmelser om 
udførelsen af sit hverv. Indeholder forretningsordenen ikke bestemmelser om beboernes ret til 
at gøre sig bekendt med dagsordenen for og referat af afdelingsbestyrelsens møder, eller findes 
der ingen forretningsorden, skal afdelingsbestyrelsen sørge for, at dagsordenen for 
afdelingsbestyrelsens møder gøres tilgængelige for afdelingens beboere samtidig med, at der 
indkaldes til mødet eller kort tid derefter. Afdelingsbestyrelsen skal ligeledes sørge for, at der 
udarbejdes referat af møderne, og at disse referater gøres tilgængelige for afdelingens beboere 
senest 4 uger efter mødets afholdelse.  
Jeg foreslår, at der i forretningsordenen tilføjes følgende i et nyt punkt:  
Bestyrelsens opgaver / kommunikation til beboere.  
Da der ikke er mulighed for at informere beboerne om kommende bestyrelsesmøde og 
referater m.v. ved opslag, skal der omdeles skriftligt materiale med oversigt om, hvornår der 
afholdes bestyrelsesmøder, og beskrivelse af, hvor man som beboer kan læse disse dagsordner 
og referater. Der skal endvidere ske skriftlig information ved fælles arrangementer. 
Forslaget er indsendt af Judit og Henrik Hedelund Søhesten 49. 

 
Venlig hilsen  

Afdelingsbestyrelsen  

 

 

 

 
 


